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§ 14 
Svar på medborgarförslag- Hyra Nockebyhovsskolans 
idrottshall  
BRO 2024/527 
 

Beslut  
Bromma stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
som svar på skrivelsen och lägger det till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I ett förslag till Bromma stadsdelsnämnd föreslår en medborgare att 
Nockebyhovsskolans idrottshall ska göras tillgänglig för bokning. 
Förslagsställaren hänvisar till att det råder hallbrist i Stockholm och 
menar att det skulle gynna både kommunen och dess medborgare att 
tillgängliggöra fler idrottshallar för bokning utanför skoltid. 
 
Förvaltningen ser positivt på ett resurseffektivt lokalutnyttjande 
samt till att skapa förutsättningar för en aktiv fritid för barn och 
unga. Förvaltningen har emellertid inte rådighet över frågan utan 
hänvisar till utbildningsförvaltningen som ansvarar för 
Nockebyhovsskolans idrottshall. Ärendet har vidarebefordrats till 
utbildningsförvaltningen för kännedom. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Hanna Wistrand (L) och Mattias Keresztesi m.fl. (M) lämnar 
särskilt uttalande enligt följande: 
 
Bromma stadsdelsförvaltning har lämnat svar på medborgarförslag 
om att öppna idrottslokalen vid Nockebyhovskolan för uthyrning. 
Idén är klok och Centerpartiet, Liberalerna och Moderaterna stödjer 
medborgarförslaget. 
Centerpartiet, Liberalerna och Moderaterna vill i sammanhanget 
även lyfta vikten av att staden intensifierar sitt arbete för att hitta 
lösningar så att fler av skolornas idrottshallar tillgängliggöras för 
föreningar, medborgare och andra ideella krafter att använda på 
kvällstid- och helger då skolverksamhet ej pågår. Särskilt önskvärt 
skulle vara att det genomförs nödvändiga byggnationer så att 
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Mariehällsskolans idrottshall kan tillgängliggöras kvällstid då 
området behöver särskild fokus. 
 
Handlingar i ärendet 

 1786426 (Godkänd - R 1) Svar på medborgarförslag - Hyra 
Nockebyhovsskolans idrottshall 

 1759119 Medborgarförslag GDPR-tvättat 
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